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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Az állam még a saját kormányzati tisztviselőit sem 
becsüli meg?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

Világosan látszik, hogy ma Magyarországon az állam a legrosszabb foglalkoztató: nem becsüli és
nem fizeti meg az alkalmazottait, akik nélkül pedig az ország nem tud működni.

Az Országgyűlés 2018-ban azzal a céllal fogalmazta újra a kormányzati tisztviselők jogállását a
Kit.-ben  (Kormányzati  igazgatásról  szóló  törvény),  hogy  egy  korszerű  és  hatékony  igazgatási
szervezetrendszert  alakítson  ki  a  nemzetet  magas  színvonalon  szolgáló  kormányzati
tisztségviselőkkel, melynek alapja a szolgálatuk megfelelő anyagi elismerése.

Ehhez képest a Kit. megszüntette a kormánytisztivelők közel három évtizedes, kiszámítható bér- és
előmeneteli  rendszerét,  megnövelte  a munkaidőt,  és jelentősen lecsökkentette a szabadságnapok
számát.  A kellemetlen  átalakításokat  2019-ben  béremeléssel  próbálták  kompenzálni,  de  azóta
semmilyen  bérfejlesztés  nem  történt.  Ez  különösen  annak  fényében  rontja  a  szektor
versenyképességét, színvonalát és vonzerejét, hogy az elmúlt években nemzetgazdasági szinten 10
százalék körül volt a bérnövekedés.

A kormánytisztviselők  ennél  sokkal  többet  érdemelnek,  ők  azok,  akik  működésben  tartják  az
államot, lojalitásukkal és felkészültségükkel segítik a mindenkori kormány munkáját.

 



 
Ezzel kapcsoaltban tisztelettel kérdezem:

1. Mikor és mekkora bérfejlesztésre számíthatnak a kormányzati tisztviselők?

2. Mikorra várható a még 2014-ben beígért kormánytisztviselői életpálya modell bevezetése?

 

Válaszát várva.

Tisztelettel,

 Ungár Péter (LMP)

Budapest, 2021.12.08.
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